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Město Úvaly  

ZÁPIS 
6. Zastupitelstva města Úvaly, 

 konané dne 7.11.2013 v 18:00 hod.  

Sál v DPS,,Nám. Svobody 1570, Úvaly 

 
Přítomni:  MUDr. Jan Šťastný, Ing. Michal Breda, JUDr. Ing. Petr Petržílek, Mgr. Dana Poláková, Josef 

Štěpánovský, Ing. Ivan Černý, Miloslav Kolařík, Josef Krutský, Radovan Skřivan, Mgr.  Marek Mahdal, 
Ing. Ludmila Milerová, Ing. Ladislav Morávek, Dr. Vítězslav Pokorný, Ing. Helena Váňová  

Omluveni: Mgr. Petr Borecký  
Ověřovatelé: Mgr.  Marek Mahdal, Josef Štěpánovský, MUDr. Jan Šťastný  
Zapsal:  Monika Šimáňová  

Jednání zahájil starosta města MUDr. Jan Šťastný a přivítal přítomné.  

Starosta konstatuje, že jednání zastupitelstva bylo řádně svoláno a běžnou kontrolou počtu zúčastněných zastupitelů 
konstatuje, že je zastupitelstvo usnášení schopné.  

Starosta se dotazuje, zda měl nebo má někdo z ověřovatelů k minulému zápisu připomínky. Ověřovatelé konstatovali, 
že zápis byl podepsán. 

 

Návrh členů návrhové komise ve složení: Ing. Helena Váňová, p. Miloslav Kolařík 

Zastupitelstvo města Úvaly schvaluje návrhovou komisi ve složení: 

Ing. Helena Váňová, p. Miloslav Kolařík 

Pro:12 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Návrh členů ověřovatelů zápisu: Mgr. Marek Mahdal DiS, p. Josef Štěpánovský 

Zastupitelstvo města Úvaly schvaluje ověřovatele zápisu:  

Mgr. Marek Mahdal DiS, p. Josef Štěpánovský 

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Zapisovatel: pí Monika Šimáňová 

 

Schválený program: 
 

Bod  Věc Stav po jednání 

1. Zahájení  

2. Zpráva o činnosti rady m ěsta Schválen 

3. Kontrola pln ění usnesení zastupitelstva m ěsta 2009 - 2013 Schválen 

4. Zápis ze zasedání finan čního výboru ze dne 29.10.2013 Schválen 

5. Rozpo čtové opat ření č. 1 Schválen 

6. Intenzifikace sb ěru a svozu separovaných složek komunálního odpadu Ú valy Neschválen 

7. Darování nemovitosti parc. č. 3572 (vrt) m ěstu Úvaly Svazkem obcí "Úvalsko" Schválen 

8. Kupní smlouva - paní Hana Zvolská Schválen 



                      Strana 2/15 

Bod  Věc Stav po jednání 

9. Záměr prodeje pozemku parc. č. 3841/24 v k.ú. Úvaly u Prahy - jmenování 
slou čené komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek  

Schválen 

10. III/10165 Úvaly u Prahy, pr ůtah ul. 5. kv ětna - majetkoprávní vztah Schválen 

11. Zrušení usnesení č. Z - 0132/012 ze dne 8.11.2012 Schválen 

12. Smlouva o poskytnutí ú čelové dotace na pokrytí prvotních náklad ů a nezbytná 
opat ření přijatá v rámci řešení krizové situace - schválení smlouvy 

Schválen 

13. Darovací smlouva na pozemky parc. č. 3475/2 a 3475/46 v k.ú. Úvaly - lokalita 
Výpustek 

Schválen 

14. Informace o spln ění usnesení č. R - 015/012 - zpracování provozního řádu 
dešťové kanalizace 

Schválen 

15. Pronájem m ěstského koupališt ě v Úvalech Schválen 

16. Zrušení usnesení č. Z - 062/013 ze dne 25.4.2013 Schválen 

17. Zrušení usnesení č. Z - 063/013 ze dne 25.4.2013 Schválen 

18. Žádost m ěsta Úvaly, jako poskytovatele sociální služby o dot aci ze  státního 
rozpo čtu pro rok 2014 

Schválen 

19. Členství ve finan čním výboru Schválen 

20. Udělení ocen ění Junior m ěsta Úvaly 2013 Schválen 

21. Přijetí daru - dva herní prvky umíst ěné na d ětském h řišti "Mezi Slovany" Schválen 

22. Různé  

23. Žádost o dotaci ze St ředočeského fondu podpory dobrovolných hasi čů a 
složek IZS pro rok 2014 

Schválen 

24. Dotace ze St ředočeského fondu životního prost ředí a zemědělství na 
zkvalitn ění životního prost ředí 

Schválen 

25. Dotazy, připomínky a podněty občanů  

26. Ukončení jednání  

 
K jednotlivým bod ům programu: 

1. Zahájení 

Bod 2. Zpráva o činnosti rady m ěsta 
Předkladatel: Jan Šťastný, starosta 

Předkládá se písemný přehled činnosti rady města v období od 26.9.2013. Zápis z jednání rady města ze dne 
23.10.2013 bude předložen na jednání zastupitelstva. 

18:05 příchod p. Skřivan 

18:07 příchod Ing. Černý 

·Podn ět - p. Kola řík vznesl dotaz na výši ztrát ve vodovodní síti m ěsta Úvaly, materiál byl projednáván 
na rad ě města, požádal písemnou odpov ěď (pí Reicheltová). 
·Ing. Váňová vznesla dotaz od kdy je uzavřena nájemní smlouva na pronájem pozemku za účelem rozšíření 
parkovací plochy u provozovny dětského plavání BC Natrix s.r.o. (pozemek parc.č.3236/1 o výměře cca 959m2, 
katastrální území Úvaly u Prahy). Pí Reicheltová odpověděla, že uzavření smlouvy bylo schváleno na jednání 
rady města dne 9.10.2013 tudíž od této doby. Ing. Váňová dále vznesla dotaz, jak je tedy možné, že tento 
pozemek byl již využíván od května a kdo to povolil a kdo zaplatí rozdíl nájmu od května do října za tento 
pozemek. Ing. Breda odpověděl, že to dovolil on a že to nikdo to nedoplatí. 

-Ing. Černý se dotazuje na žádost o prodej pozemku  p.č. 1191, orná půda o výměře 629 m2 v k.ú. Tuklaty s 
ohledem na vhodnost využívání na chov domácích zvířat. P. Prokůpek odpověděl, že zájemce s ohledem na 
podmínky navržené městem (Smlouva s odkládací podmínku - tzn. v případě, že tento pozemek změní využití 
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na obytné území a stane se stavebním pozemkem, tak bude doplacen rozdíl - cena v čase a místě obvyklém) 
od žádosti pravděpodobně odstoupí. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-129/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   bere  na  vědom í 

zprávu o činnosti rady města v období od 26.9.2013 do 7.11.2013 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - zápisy z jednání rady m ěsta od 26.9.2013 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 1 

Bod 3. Kontrola pln ění usnesení zastupitelstva m ěsta 2009 - 2013 
Předkladatel: Jan Šťastný, starosta 

Byla provedena kontrola plnění usnesení zastupitelstva města z roku 2009 - 2012 

Usnesení, která trvají z roku 2009  

č. 034,038,091. 

 Usnesení, která trvají z roku 2010 

č.077. 

Usnesení, která trvají z roku 2011 

č. 022,0156  

Usnesení, která trvají z roku 2012 

č. 058,092,0132,0169 

Usnesení, která trvají z roku 2013 

č. 08,012,017,019, 047,050,054,055,058,062,063,82.83,104,109,114,121,122 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-130/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   bere  na  vědom í 

splnění usnesení zastupitelstva města Úvaly z roku 2013:98,117 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - p řehled pln ění usnesení 

Příloha č.2 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly -p řehled usnesení, která trvají 2009 - 2013 

přijato    pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 4. Zápis ze zasedání finan čního výboru ze dne 29.10.2013 
Předkladatel: Petr Borecký, člen zastupitelstva Mgr. Borecký Petr 

Je předkládán zápis ze zasedání finančního výboru ze dne 29.10.2013, hlavními  projednávanými body bylo 
čerpání rozpočtu za období 1-9/2013, projednání návrhu rozpočtového opatření č. 1/2013, návrhu rozpočtu 
2014 a informace o rezignaci Ing. Pilného na členství ve finančním výboru. 

·Ing.Jankovský - člen finančního výboru upozornil na text zápisu z finančního výboru. ,,Předseda finančního 
výboru Mgr. Borecký vyjádřil rozladění nad způsobem práce některých členů finančního výboru, zejména nad 
tím, že se nezabývají koncepčními otázkami městského rozpočtu a hospodaření města a zaměřují svoji 
pozornost na zcela nepodstatné banality. Předseda finančního výboru vyjádřil přesvědčení, že takto pozbývá 
činnost finančního výboru svůj smysl", domnívá se, že se možná jedná sebekritiku předsedy finančního výboru. 

·Podn ět -  Ing. Jankovský požádal o p ředkládání p řehledn ějších tabulek týkající se p řesunu položek v 
rozpo čtu m ěsta (pí Hájková). 
Usnesení nemá vliv na rozpočet. 
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Usnesení č.Z-131/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   bere  na  vědom í 

zápis z jednání finančního výboru ze dne 29.10.2013 

Příloha č.1 - Zápis z jednání finan čního výboru z 29.10.2013 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 1 

Bod 5. Rozpo čtové opat ření č. 1 
Předkladatel: Jitka Hájková, vedoucí ekonomického odboru OE 

Rozpočtové opatření č. 1 je zpracováno na základě čerpání dotací, skutečných nákladů na investiční akce, 
které budou realizovány do konce roku 2013. 

Upraveny byly provozní náklady v rámci jednotlivých kapitol v přesunu položek (správní odbor), na odboru 
investic a správy majetku města a odboru životního prostředí a územního plánování  byly provedeny přesuny a 
navýšení i v oblasti investic. 

V položce 6171 dochází k přesunu a to: z položky 5137 na položku 5011 250 000,- Kč a to z důvodu 
organizačních změn - sloučení OSM a OID - 2 vedoucí oddělení,povodně-dohody a přesčasy, pohotovost, 
posílení OID, neplánované volby 2013,naplnění a administrace nových webových stránek města, technická 
podpora programu TED, vytvoření seznamu podnikatelů atd. další činnosti, které nejsou běžnými pracovními 
náplněmi v rámci řádné pracovní doby - posílení mzdového fondu. 

Byla realizována a dokončena parková zahrada v hodnotě 3 809 533,- Kč, dotace poskytnuta ve výši 3 619 
057,- Kč (3745/6121). 

V oblasti investic je plánováno na kapitole 3639 - dotace na č.p.897 a energetický audit, 3613 - dotace a vlastní 
prostředky na čp.65 ve výši 10 054 878,- Kč, PD na čp. 95. V kapitole 3111/306 nová Mateřská škola  - 
,,Cukrovar" je plánovaná projektová dokumentace 1 469 750,- na vybranou variantu. 

Do rozpočtové opatření č.1 bylo upraveno na kapitole 3141/309 položka 6121- rekonstrukce školní jídelny 
čerpání s ohledem na přesun závazků z roku 2012 a to 14 189 000,- Kč, úprava 3141/309/6122 - 203 000,- Kč - 
varný kotel do kuchyně. 

V kapitole 2212 silnice je  realizována stavební a projektová dokumentace za 6 mil Kč, zůstává rezerva 7,6 mil. 
do roku 2014, tyto akce jsou financovány z vybrané daně z nemovitosti. 

Největší položku výdajů v roce 2013 činí náklady na dokončování výstavby vodovodní sítě a to 48,6 mil. Kč a 
tato akce přechází do roku 2014. 

Na kanalizaci je určeno v investicích 10 mil. Kč, na dokončení parkové zahrady je vyhrazeno 3,126 mil. Kč, na 
dotační akci rekultivaci rybníků bylo vynaloženo 5,6 mil. Kč. 

Příjmová část rozpočtu byla upravena v oblasti příjmu daní, upraveny byly příjmy dotací na vodu, kanalizaci, 
rybníky, č.p.65, zeleň a parková zahrada, dále  příjmy nájmů a jim příslušných služeb, prodej pozemků a 
nemovitostí, které byly schváleny radou nebo zastupitelstvem města. 

Dotace 4112 ze státního rozpočtu byla snížena o 500 000,- Kč. 

Rozpočet v celkové výši byl snížen o 58 mil. 

Do rozpočtového opatření bude nutno ještě zapracovat získání 110 mil. úvěru. Probíhá jednací řízení bez 
uveřejnění, které bylo schváleno mimořádnou radou dne 16. 10. 2013. Tím vznikne vyrovnaný rozpočet (30 mil.) 
a uhrazen revolvingový úvěr ve výši 80 mil. Kč. 

Předložené příjmy jsou tedy ve výši 181 495 081,- Kč, výdaje ve výši 181 495 081,- Kč. 

Při neschválení rozpočtového opatřená č. 1 hrozí porušení rozpočtové kázně, pokuta - správní delikt (zákon 
250/2000 Sb.o rozpočtových pravidlech). 

·Podn ět - Ing. Černý požádal, aby rok 2013 ve výdajích byl uveden v e dvou sloupcích - schválený 
dosavadní rozpo čet, upravený rozpo čet, stejn ě jako je to uvedeno u p říjmů (pí Reicheltová).  
·Ing. Černý vznesl dotaz, kde se získala úspora 15 mil Kč. Ing. Breda odpověděl, že úspora se získala zejména 
v investiční části a také v provozní části - náklady na opravy. Ing. Černý se dotázal, jaký bude zůstatek na účtu 
města na konci roku. Pí Hájková odpověděla, že asi 1 mil Kč. 

Usnesení má vliv na rozpočet. 
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Usnesení č.Z-132/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   schva lu je  

rozpočtové opatření č. 1 ve výši příjmy  181 495 081,- Kč a výdaje ve výši 181 495 081,- Kč 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

1.  zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího EO 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - RO č.1 

přijato    pro: 10, proti: 0, zdržel se: 4 

Bod 6. Intenzifikace sb ěru a svozu separovaných složek komunálního odpadu Ú valy 
Předkladatel: Bohuslav Prokůpek, vedoucí odboru životního prostředí a územního rozvoje OŽPÚR 

Město Úvaly prostřednictvím společnosti Ing. Pavel Novák s.r.o. požádalo již v roce 2012 o dotaci z OPŽP 
(Operační program životního prostředí) na akci "Intenzifikace sběru a svozu  separovaných složek směsného 
komunálního odpadu Úvaly". Žádost byla přijata a po zkontrolování zaregistrována. Předmětem dotace a 
následné dodávky je nákladní automobil s hákovým nosiče a kontejnerem o objemu 20 m3, dále 14 ks 
kontejnerů o různých objemech, 110 ks kontejnerů o objemu 1100 litrů a 1549 ks nádob hnědé barvy na odvoz 
bioodpadů. Město tím získá zařízení v hodnotě cca 5.100.000,- Kč přičemž podíl města činí 10% z této částky. 
Provozováním těchto zařízení (veřejně prospěšné služby) vznikají městu další výdaje, které budou i v budoucnu 
město zatěžovat. Vzhledem k rozdílným názorům ve vedení města a i mezi některými zastupiteli, byl odbor 
životního prostředí a územního rozvoje pověřen zpracování podkladu pro zastupitele, aby rozhodli, zda dotaci 
přijmout nebo nebo vzhledem k finanční situaci nepřijmout. Celková částka, která byla zatím vynaložena na 
získání dotace činí 218.000,- Kč. 

Dopad na rozpočet: podrobný rozpis je přílohou tohoto materiálu 

Starosta  přednesl svoji zprávu o změnách v  odpadovém hospodářství, a to ve smyslu zásadní intenzifikace 
třídění odpadů, které město čekají. 

-Město Úvaly vydává ročně na likvidaci odpadů cca 7 milionů Kč, přičemž příjmy z poplatků a výnosy jsou sotva 
poloviční. 

-Produkce směsného komunálního odpadu narostla během posledních dvou let o 16 %, což nekoresponduje s 
nárůstem počtu obyvatel města; lze předpokládat, že bude produkce stoupat v závislosti se snižováním kvality 
třídění. 

-Pokud nedojde k zásadní změně odpadového hospodářství, pak k zásadnímu navýšení výdajů dojde v 
souvislosti s platností nového zákona o odpadech. 

·Současný systém třídění odpadů selhává, a tím se snižují i platby od EKOKOMU; například produkce tříděného 
papíru klesla o 64%, relativně kvalitní zůstává třídění plastů (nárůst o 39%), třídění skla víceméně stagnuje 
(nárůst o pouhých 1,7%). 

·K selhávání současného způsobu třídění přispívá kontaminace tříděného odpadu „černým skládkováním“. 

·K selhávání systému třídění vede i nulová motivace občanů k účasti na současném systému třídění. 

·Náklady na úklid míst pro tříděný odpad radikálně narůstají. 

·Chybí způsob „supertřídění“ v samotných nemovitostech, který by vedl nejen z navýšení výnosů ze třídění, ale i 
ke snížení současného počtu míst pro separovaný odpad. 

·Kontrola města nad kvalitou třídění prováděného dodavatelsky (sběrný dvůr, „hnědé popelnice“ ASA, množství 
tříděného odpadu na sběrných místech) je minimální. 

·K nárůstu pracovníků, kteří se budou zabývat odpadovým hospodářstvím ve městě musí dojít v každém 
případě, bez ohledu na to, zda-li se přijme dotace, či nikoliv. 

·Nadále vznikají černé skládky biologicky rozložitelného odpadu (BRO). 

· souvislosti s novým zákonem o odpadech a povinnosti obcí třídit BRO povede k dalšímu dramatickému 
zvýšení nákladů města. 

·Navyšování poplatků od občanů není řešením, při překročení sociální únosnosti může vést i k částečnému 
selhání systému výběru poplatků; správnou cestou je motivace občanů ke třídění a ke snižování objemu 
směsného odpadu v jednotlivých nemovitostech. 

Na závěr konstatoval, že zbavovat se ,,příspěvku státu“ na rekonstrukci odpadového hospodářství v situaci, kdy 
k rekonstrukci bezodkladně dojít musí , je - řečeno ,,jen velmi málo pochopitelné“. 
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·Ing. Breda souhlasí s tím, aby město řešilo v budoucnu odpadové hospodářství, ale začít ze shora a nikoliv 
začínat u bioodpadů, to není cesta k úsporám. Domnívá se, že v příštím programovém období budou také 
vypsány dotace na intenzifikaci odpadů a odpadové hospodářství. Nemyslí si, že tím, že dnes zastupitelstvo 
nepřijme dotaci na automobil na svoz bioodpadu si město zavírá cestu k tomu, aby se vyřešilo odpadové 
hospodářství.  

·JUDr. Petržílek seznámil přítomné s důvody, proč je pro město výhodné dotaci přijmout. Komise a rada města 
několikrát projednávala tuto problematiku a analýzu svozu bioodpadu zpracovala společnost EKOKOM. 
Doporučil dotaci přijmout. Poukázal na fungující systém sběru komunálního bioodpadu v Českém Brodě, kdy 
každý dům má možnost zdarma třídit do vlastní hnědé popelnice. Nelze se na tuto problematiku dívat jen 
z ekonomického hlediska, ale též jako na službu občanům. Od toho koneckonců komunální politici jsou. 
Upozornil na zakotvení legislativní povinnosti zajistit třídění bioodpadu s tím, že i z ekonomického hlediska 
vychází svoz bioodpadu levněji než prostřednictvím outsourcingu od svozové firmy za předpokladu vlastní 
kompostárny a vlastního svozu velkoobjemového odpadu. 

·Ing. Váňová uvedla, že pokud se přijme tato dotace, bude nutné přijmout v roce 2014 minimálně 4 
zaměstnance,tudíž se zvýší mzdové náklady. Dále vznesla dotaz, zdali se počítá s vybudováním kompostárny v 
Úvalech a kde. Doporučila více informovat občany o problematice odpadového hospodářství např. na webu 
města.  

·JUDr. Petržílek opověděl, že pokud město neodsouhlasí dotaci na pořízení automobilu na svoz bioodpadu, 
nemůže žádat o dotaci na vybudování kompostárny. Bohužel nelze žádat o prostředky na celkovou reformu 
odpadového hospodářství. Musí se postupovat po krocích. Předpokládá se, že by kompostárna mohla být 
vybudována na místě bývalé střelnice  - pozemek za koupalištěm. Do diskuze se připojil zastupitel p. 
Štěpánovský, který také obhajoval přijetí dotace na pořízení automobilu. Pokud město schválí dotaci, tak bude 
mít 2 roky na transformaci odpadového hospodářství.  Ing. Milerová konstatuje, že materiál, týkající se 
schválení dotace „intenzifikace sběru a svozu směsného komunálního odpadu Úvaly"” není dostatečně 
připraven.  

·Ing. Váňová vznesla dotaz, zdali je příslib od vlastníka pozemku na možnost využití vybudování kompostárny. 
Starosta odpověděl, že probíhají jednání.  

·Podnět - Ing. Váňová požádala, aby byla p řizvána na jednání s vlastníkem pozemku (p. Prok ůpek). 
·JUDr. Petržílek na podporu přijetí dotace citoval části novely zákona o odpadech, která nabude účinnosti velmi 
brzy, kde obec bude muset zajišťovat průběžné odkládání složek komunálního odpadu vedle odpadu z plastu, 
papíru, skla, kovů a nově jsou zde biologické složky komunálního odpadu. Dále pokud jde o skládkování  - nově 
navržený § 21 odst. 24 písm.d) říká, že na skládky bude v průběhu času zakázáno ukládat ostatní odpady, 
komunální odpady a odpady podobné komunálnímu odpadu, který mají celkový obsah mechanického uhlíku 
vyšší než 5 %. To znamená, že na skládky se nesmí ukládat odpad, který obsahuje bioodpad. Z navýšeného 
poplatku za skládkování pak bude financovány provozní náklady na třídění bioodpadů. Zákon je tedy 
provázaný, ale pouze pro ty obce, které k tomu budou přistupovat aktivně.  

·Ing. Milerová vznesla dotaz, jak dlouho trvá vybudování kompostárny včetně všech nutných povolení. Ing. 
Bulíčková (vedoucí stavebního úřadu) odpověděla, že by se to mělo být do cca 8 měsíců.  

Ing. Milerová znovu konstatuje, že materiál, týkající se schválení dotace „intenzifikace sběru a svozu směsného 
komunálního odpadu Úvaly"” není dostatečně připraven včetně návrhu na vybudování kompostárny. JUDr. 
Petržílek vyjádřil politování, že někteří zastupitelé nejsou seznámeni s koncepčními materiály schválené radou, 
vč. koncepce odpadového hospodářství, která je cca 2 roky stará a podle které se postupuje. Upozornil na to, 
že zastupitelstvo schválilo žádost o stejnou dotaci před lety, ale bohužel jsme neuspěli. Podivil se, že nyní, kdy 
nám je dotace přiznána, někteří nevědí, o co jde. 

Usnesení má vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-133/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   souh las í  s  

přijmutím dotace z operačního programu Životního prostředí na realizaci projektu ,,Intezifikace sběru a svozu 
směsného odpadu Úvaly" 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - Výdaje m ěsta- Intenzifikace svozu odpad ů (Bioauto) 

nepřijato    pro: 6, proti: 6, zdržel se: 2 

 



                      Strana 7/15 

Bod 7. Darování nemovitosti parc. č. 3572 (vrt) m ěstu Úvaly Svazkem obcí "Úvalsko" 
Předkladatel: Bohuslav Prokůpek, vedoucí odboru životního prostředí a územního rozvoje OŽPÚR 

Svazku obcí "Úvalsko byla při rozdělování historického majetku po zanikající společnosti Středočeské vodovody 
a kanalizace přidělena nemovitost parc. č. 3572 v k.ú. Úvaly u Prahy. Jedná se o hlubinný vrt včetně nadzemní 
ochranné provozní stavby, umístěný v prostoru nyní již zrušené ČOV Homolka. Vrt v době, kdy ještě v Úvalech 
nebyl veřejný vodovod, zásoboval nově vznikající sídliště Stavebního bytového družstva Úvaly na ,,Homolce". Z 
jednání mezi zástupci Svazku obcí "Úvalsko"  a zástupci města Úvaly vyplynula ochota svazku darovat tuto 
nemovitost městu. Darování schválil vrcholný orgán svazku (sněm starostů svazku) na svém zasedání dne 
10.9. 2013. Rada města projednala na svém zasedání dne 23.10. 2013 možnost přijmutí tohoto daru a 
doporučila zastupitelstvu schválit přijmutí nabízeného daru. Návrh znění darovací smlouvy po odsouhlasení 
Svazkem obcí "Úvalsko"  bude předložen ke schválení na příštím jednání zastupitelstva. 

19:20 hodin odchod Dr. Pokorný. 

Ing. Váňová vznesla dotaz, jaká je kvalita vody v tomto vrtu. P. Prokůpek odpověděl, že tento vrt nebyl více než 
30 let využíván, tudíž kvalita vody je spíše jako užitková. Ing. Váńová se dotázala, zdali množství  vody lze 
využívat pro hasiče. P. Prokůpek odpověděl, že nelze vzhledem k malému množství vody ve vrtu. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-134/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   schva lu je  

přijmutí daru od Svazku obcí "„Úvalsko"”, kterým je nemovitost (vodovodní vrt včetně provozní budovy) parc. 
č. 3572 společný dvůr, zastavěná plocha a nádvoří o výměře 15 m2 v k.ú. Úvaly u Prahy 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 8. Kupní smlouva - paní Hana Zvolská 
Předkladatel: Bohuslav Prokůpek, vedoucí odboru životního prostředí a územního rozvoje OŽPÚR 

Zastupitelstvo města dne 26.9. 2013 pod usnesením č. Z-108/2013 schválilo koupi pozemku p.č. 3504, trvalý 
travní porost o výměře  24 443 m2 a pozemku p.č. 3507, trvalý travní porost o výměře  8 712 m2, oba pozemky v 
k.ú. Úvaly u u Prahy od paní Hany Zvolské za celkovou cenu 360.000,- Kč. Na základě této skutečnosti byl 
právníkem města vypracovován návrh kupní smlouvy. Podle zákona o obcích je nutno učinit další krok, kterým 
je schválení uzavření předložené kupní smlouvy a dále pověření starosty jejím podpisem. 

Dopad na rozpočet: - 360.000,- Kč není zahrnuto v rozpočtu, je v návrhu rozpočtového opatření č.1-2013 

Ing. Váňová vznesla dotaz, o jaké typy pozemků se jedná. P. Prokůpek odpověděl, že se jedná o pozemky ve 
Škvorecké oboře podél Výmoly po obou stranách. 

Usnesení má vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-135/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   schva lu je  

uzavření kupní smlouvy mezi paní Hanou Zvolskou, ……Škvorec jako prodávajícím a městem  Úvaly se 
sídlem Městský úřad Úvaly, Pražská 276, Úvaly jako kupujícím, týkající se pozemku p.č. 3504 - trvalý travní 
porost o výměře  24 443 m2 a pozemku p.č. 3507 - trvalý travní porost o výměře  8 712 m2, oba pozemky v 
k.ú. Úvaly u Prahy 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

1.  zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího odboru ŽPÚR 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - Kupní smlouva - Hana Zvolská 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 9. Zám ěr prodeje pozemku parc. č. 3841/24 v k.ú. Úvaly u Prahy - jmenování slou čené komise pro 
otevírání obálek a hodnocení nabídek 
Předkladatel: Bohuslav Prokůpek, vedoucí odboru životního prostředí a územního rozvoje OŽPÚR 
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Rada města na svém jednání dne 23. 10. 2013 odsouhlasila vyhlášení záměru prodeje pozemku parc. č. 
3841/24 v k.ú. Úvaly u Prahy. Záměr je vyvěšen od 25. 10. 2013 do 11. 11. 2013. Lhůta pro podání nabídek je 
stanovena do 11. 11. 2013 do 12:00 hodin. Pro otevírání obálek s nabídkami a vyhodnocení nabídek je třeba 
jmenovat komisi v tomto složení: 

1/ členové: MUDr. Jan Šťastný, Ing. Michal Breda, Ing. Ivan Černý, Ing. Ladislav Morávek, Bohuslav Prokůpek, 

2/ náhradníci: JUDr. Ing. Petr Petržílek, Ph.D, Dr. Vítězslav Pokorný, Mgr. Dana Poláková, Josef Štěpánovský, 
Ing. arch. Martina Bredová,  

Termín a místo jednání sloučené komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek je stanoven na pondělí 
11.11. 2013 od 16:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ Úvaly, Pražská 276. 

Ing. Váňová navrhla doplnit komisi o občany. Navrhla Ing. Petra Jankovského. Ing. Morávek se vzdal svého 
navržení za člena komise ve prospěch Ing. Petra Jankovského. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-136/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   jm enu je  

sloučenou komisi pro otevírání obálek a hodnocení nabídek k vyhlášenému záměru prodeje pozemku 
parc.č. 3841/24 v k.ú. Úvaly u Prahy ve složení: 

členové: MUDr. Jan Šťastný, Ing. Michal Breda, Ing. Ivan Černý, Ing. petr Jankovský, Bohuslav Prokůpek,  

náhradníci: JUDr. Ing. Petr Petržílek, Ph.D., Dr. Vítězslav Pokorný, Mgr. Dana Poláková, Josef Štěpánovský, 
Ing. arch. Martina Bredová 

I I .   pověřu je  

1.  starostu 

1.  zajistit realizaci plnění usnesení 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 10. III/10165 Úvaly u Prahy, pr ůtah ul. 5. kv ětna - majetkoprávní vztah 
Předkladatel: Ilona Reicheltová, vedoucí odboru investic a dopravy OID 

V současné době se zpracovává projektová dokumentace a zajišťuje se inženýrská činnost ke stavebnímu 
povolení na akci „III/10165 Úvaly u Prahy, průtah ul. 5. května“ - investor Středočeský kraj. V souvislosti s výše 
uvedenou investiční akcí je nutné vyřešit některé majetkoprávní vztahy. Vlastníci pozemků p.č. 230/1 a 3962/1 
požadují odkup pozemků pro trvalý zábor. Vlastníci pozemků p.č. 248/2 a 248/3 požadují dočasný zábor. 
Vlastníci pozemků p.č. 3984/3 požadují odkup pozemků pro trvalý zábor a dočasný zábor. Pro tyto vlastníky, 
kteří požadují odkup pozemků pro trvalý zábor, byla navržena smlouva o smlouvě budoucí kupní. Zároveň bylo 
zažádáno u Ing. Kolouchové o ocenění těchto pozemků. Ing. Kolouchová určila maximální cenu na 651kč/m2. 
Konkrétně pozemek p.č. 230/1 o rozloze 10 m2 max. cena 6510,- Kč, p. č. 3962/1 o rozloze 14 m2 max. cena 
9114,- Kč, p. č. 3984/3 o rozloze 47 m2 max. cena 30.597,- Kč. 

Celkový dopad na rozpočet činí 30.597 Kč z rozpočtu města 2212/6121 

Zároveň upozorňujeme, že částka je v místě a čase obvyklém a je možné, že se bude měnit. Záleží na době 
realizace. Dále je nutné se řídit pro komunikace usnesením Zastupitelstva města č. Z - 0126/012 ze dne 
8.11.2012. 

Dne 9.10.2013 Rada města usnesením č. R - 387/2013 doporučuje Zastupitelstvu města Úvaly uzavřít smlouvy 
o budoucí smlouvě kupní - mezi městem Úvaly jako investorem vyčleněných stavebních objektů stavby 
"III/10165 Úvaly u Prahy, průtah ul. 5. května" a vlastníky dotčených parcel tj.: p.č. 230/1 ve výši 10 m2, p.č. 
3962/1 ve výši 14 m2, 3948/3 ve výši 47 m2 za cenu v místě a čase obvyklou. 

Usnesení má vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-137/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   rozhod la  

uzavřít smlouvy o budoucí smlouvě kupní - mezi městem Úvaly jako investorem vyčleněných stavebních 
objektů stavby "III/10165 Úvaly u Prahy, průtah ul. 5. května" a vlastníky dotčených parcel tj.: p.č. 230/1 ve 
výši 10 m2, p.č. 3962/1 ve výši 14 m2, 3948/3 ve výši 47 m2 za cenu v místě a čase obvyklou 
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I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího OID 

Příloha č. 1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - Smlouva o budoucí smlouv ě kupní 

Příloha č. 2 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - situace I 

Příloha č. 3 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - situace II 

Příloha č. 4 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - vlastníci 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 11. Zrušení usnesení č. Z - 0132/012 ze dne 8.11.2012 
Předkladatel: Ilona Reicheltová, vedoucí odboru investic a dopravy OID 

Rada města dne 1.6.2013 usnesením č. R - 0174/011 souhlasila s podáním žádosti o dotaci na Zateplení MŠ 
Kollárova v Úvalech na SFŽP. Na základě tohoto usnesení Rada města dne 7.9.2011 usnesení č. R - 023/011 
vyhlásila výběrové řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu na nákup služeb na akci Zpracování a podání 
žádosti o dotaci z SFŽP, poradenskou činnost, zajištění výběrového řízení na TDI a generálního zhotovitele 
stavby a provedení závěrečného vyhodnocení stavby na projekt "Zateplení MŠ Kollárova v Úvalech". Na 
základě vyhlášení výběrového řízení byl vybrán dodavatel na uvedené služby - společnost C.Q.D. s.r.o., sídlem 
Poděbradova 856/24, 702 00 Ostrava - Moravská Ostrava, smlouva podepsána dne 30.1.2012, čj. 3516/2012. 
Dne 18.12.2013 Město Úvaly obdrželo dokument o rozhodnutí o přijetí dotace ve výši 3.744.347 Kč, čj. 
13628/2012. Na základě tohoto rozhodnutí  Rada města dne 12.6.2013 usnesením č. R - 234/2013 vyhlásila 
výběrové řízení na dodavatele stavebních prací a dne 11.9.2013 usnesením č. R - 324/2013 vyhlásila výběrové 
řízení na TDI a BOZP. 

Zastupitelstvo města usnesením č. Z - 0132/012 ze dne 8.11.2012 uložilo Radě města zajistit pro rozpočet pro 
rok 2014 prostředky na kofinancování dotačních prostředků na realizaci Zateplení MŠ Kollárova. Z důvodu 
podstatné změny okolností, které nastaly (příprava rozpočtu města pro rok 2014) a na základě doporučení Rady 
města ze dne 23.10.2013 je potřeba revokovat usnesení Zastupitelstva města č. Z - 0132/012 ze dne 
8.11.2012. 

JUDr. Petržílek požádal o poznámku do zápisu, že zastupitelé požádali s ohledem na stav MŠ Kollárova a na 
to, že projekt zateplení MŠ je připraven, aby rada připravila žádost o dotaci z jiného dotačního titulu, 
pravděpodobně „Zelené úsporám“,, až bude otevřen pro veřejné budovy, kde je poměr kofinancování pro obce 
příznivější. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-138/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   ruš í  

usnesení č. Z - 0132/012 ze dne 8.11.2012 ve znění: 

Zastupitelstvo města Úvaly ukládá radě města zajistit pro rozpočet pro 2014 na kofinancování dotačních 
prostředků na realizaci zateplení MŠ Kollárova 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 12. Smlouva o poskytnutí ú čelové dotace na pokrytí prvotních náklad ů a nezbytná opat ření přijatá 
v rámci řešení krizové situace - schválení smlouvy 
Předkladatel: Ilona Reicheltová, vedoucí odboru investic a dopravy OID 

Na základě červnových povodní poskytl Středočeský kraj městu další finanční prostředky ve výši 265.000,- Kč, 
které mají sloužit k náhradě a odstranění škod červnových povodní. Finanční prostředky budou použity na 
zpracování projektové dokumentace "Rekonstrukce mostu přes Výmolu v ul. Horova". Tento most je v 
havarijním stavu a dle zpracovaného posudku je nutná demolice a výstavba nového mostu. Nyní je nutné 
zpracovat projektovou dokumentaci na rekonstrukci mostu a zároveň provést opatření ke statickému 
zabezpečení mostu tak, aby nebyla ohrožena bezpečnost řidičů do lokality Horova čtvrť. Jedná se o provizorní 
opatření do doby celkové rekonstrukce mostu. 

 

Dopad na rozpočet: + 265.000,- Kč do kapitoly 4122 
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Usnesení má vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-139/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   schva lu je  

smlouvu o poskytnutí účelové dotace na pokrytí prvotních nákladů a nezbytná opatření v rámci řešení 
krizové situace  mezi městem Úvaly a Středočeským krajem ve věci přijetí finančních prostředků ve výši 
265.000,- Kč na odstraňování škod způsobených červnovou povodní 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

1.  zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího OID 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly-p říloha1-smlouva dotace 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 13. Darovací smlouva na pozemky parc. č. 3475/2 a 3475/46 v k.ú. Úvaly - lokalita Výpustek  
Předkladatel: Ilona Reicheltová, vedoucí odboru investic a dopravy OID 

Odbor investic předkládá ke schválení darovací smlouvu na pozemky parc.č. 3475/2 a parc.č. 3475/46 v k.ú. 
Úvaly - lokalita Výpustek. Společnost Censeo s.r.o. je vlastníkem těchto pozemků a na základě plánovací 
smlouvy bylo domluveno, že tyto pozemky (prodloužená ulice Šafaříkova) budou předány městu. 

Darovací smlouva je schválena právním zástupcem města a rada města ji doporučila na svém jednání dne 
9.10.2013 zastupitelstvu ke schválení. 

-Ing. Váňová vznesla dotaz, zdali je již předána dešťová kanalizace v ulici Palackého. Pí Reicheltová 
odpověděla, že kanalizace je předána do majetku města a také předána provozovateli  vodovodů a kanalizaci 
Stavokomplet s.r.o.. 

-Ing. Jankovský informoval přítomné o vypsaných dotací z Fondů Středočeského kraje pro rok 2014, které se 
týkají např. sportu, kultury atd. Požádal o rozeslání všem organizacím a spolkům ve městě, kterých by se to 
mohlo týkat. Starosta odpověděl, že město se již těmito dotacemi zabývá. Pí Tesařová uvedla, že detailnější 
informace jsou na webových stránkách Středočeského kraje www.kr-stredocesky.cz/. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-140/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   schva lu je  

darovací smlouvu na pozemky parc.č. 3475/2 a parc.č. 3475/46 v k.ú. Úvaly (lokalita Výpustek), kdy dárcem 
je společnost Censeo s.r.o., se sídlem Myslíkova 23, Praha 1, IČ: 27623041 a obdarovaný město Úvaly 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího OID 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly-p říloha1-darovací smlouva 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 14. Informace o spln ění usnesení č. R - 015/012 - zpracování provozního řádu deš ťové kanalizace 
Předkladatel: Ilona Reicheltová, vedoucí odboru investic a dopravy OID 

Na základě podnětu Ing. Černého vzneseného na jednání zastupitelstva dne 26.9.2013 informuje odbor 
investic, že usnesení č. R - 015/012 je splněno. Odbor správy majetku města zajistil zpracování provozního 
řádu dešťové kanalizace. Zpracovatelem provozního řádu je Ing. Jiří Šídlo, U Kněžské louky 2677/6, 130 00 
Praha 3. 

Provozní řád dešťové kanalizace a PD dešťově kanalizace je k dispozici na odboru investic a dopravy. 

Podn ět - zastupitelé uložili vedoucí odboru investic a d opravy zajistit vložení provozního řádu deš ťově 
kanalizace na webové stránky m ěsta (pí Reicheltová). 
Usnesení nemá vliv na rozpočet. 
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Usnesení č.Z-141/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   bere  na  vědom í 

informaci o splnění úkolu č. R-015/012 ve věci zpracování provozního řádu dešťové kanalizace v Úvalech. 
Zpracovatelem je Ing. Jiří Šídlo, U Kněžské louky 2677/6, 130 00 Praha 3 

přijato    pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 15. Pronájem m ěstského koupališt ě v Úvalech 
Předkladatel: Ilona Reicheltová, vedoucí odboru investic a dopravy OID 

Na základě rozhodnutí Rady města ze dne 15.5.2013 Usnesení č. R - 0179/013 obdržel současný provozovatel 
koupaliště odstoupení od nájemní smlouvy o nájmu prostor areálu koupaliště. Rada města dne 23.10.2013 
doporučila zastupitelstvu města odsouhlasit záměr pronájmu Městského koupaliště v Úvalech formou 
koncesního řízení. Předpokládá se jednokolové koncesní řízení, kdy příjem koncesionáře je nižší nežli 20 mil. 
Kč a veškerá činnost bude provedena v souladu se zákonem č. 139/2006 Sb., o koncesních smlouvách a 
koncesním řízení, ve znění pozdějších předpisů a zákonem č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, ve znění 
pozdějších předpisů. 

Provedení koncesního řízení bude zajištěno dodavatelsky zakázkou malého rozsahu na služby. 

Ing. Váňová vznesla dotaz, zdali všechny stavby, které jsou na koupališti jsou zanesené v katastru a zdali jsou 
zkolaudované a zdali jsou schopné provozu.Pí Reicheltová odpověděla, že v současné době probíhá technické 
posouzení objektů a inventura staveb ve vazbě na katastr.   

Ing. Černý vznesl dotaz, kolik dluží současný provozovatel městu. Pí Reicheltová odpověděla, že se jedná cca 
o 60.000,- kč za nájem a 132.000,- Kč za vodu, řeší se však i únik vody z bazénu. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-142/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   schva lu je  

záměr pronájmu Městského koupaliště v Úvalech formou koncesního řízení 

I I .   pověřu je  

1.  Radu města Úvaly 

zajištěním koncesního řízení na nového provozovatele městského koupaliště v Úvalech 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 16. Zrušení usnesení č. Z - 062/013 ze dne 25.4.2013 
Předkladatel: Ilona Reicheltová, vedoucí odboru investic a dopravy OID 

Na základě usnesení č. R - 089/013 odbor investic a dopravy zajistil poptávkové řízení na dodavatele na služby 
na akci "Zajištění výběrového řízení na dodavatele pro realizaci projektu výstavby a správy MŠ Cukrovar". V 
určeném termínu podaly nabídku tři firmy (Advokátní kancelář Mgr. Klára Zábrodská, sídlem Rybná 716/24, 110 
00 Praha 1, Grant Thornton Advisory s.r.o., sídlem Žatecká 55/14, 110 00 Praha 1, Kruták & Partners, 
advokátní kancelář s.r.o., sídlem Politických vězňů 21, 110 00 Praha 1). Nejnižší nabídkovou cenu předložila 
Advokátní kancelář Mgr. Klára Zábrodská - nabídková cena činí 250.000 Kč bez DPH (302.500 Kč včetně 
DPH). Advokátní kancelář Mgr. Klára Zábrodská měla zajistit výběrové řízení (včetně zpracování zadávací 
dokumentace a specifikace technických podmínek a standardů budoucího objektu ve spolupráci s projektantem) 
na dodavatele, který by na vlastní náklady vybudoval areál MŠ Cukrovar včetně vypracování projektové 
dokumentace (projektová dokumentace vyprojektována dle Studie MŠ Cukrovar zpracovanou firmou 
DOMYJINAK s.r.o., sídlem Thákurova 7, 166 29 Praha 6) a včetně inženýrské činnosti se zajištěním 
pravomocného Územního rozhodnutí, stavebního povolení a kolaudačního rozhodnutí a byl by po dobu určitou 
správcem areálu. Po tuto dobu, by město splácelo výstavbu areálu dodavateli.  

Dne 16. květen 2013 vyhlásil ROP SC Výzvu č. 73 - oblast podpory 3.2 Rozvoj měst - oblast vzdělávání 
(Mateřské školy). Tato výzva byla vyhlášena do 30. září 2013. Na základě této vypsané výzvy byl vybrán 
dodavatel na služby "Zpracování projektové dokumentace - MŠ Cukrovar“ - společnost DOMY JINAK s.r.o., 
sídlem Vránové 1. díl 95, 468 22 Malá Skála, jelikož povinnou přílohou k žádosti o dotaci je projektová 
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dokumentace. Žádost o dotaci na ROP SC na základě vyhlášené výzvy č. 73 - oblast podpory 3.2 Rozvoj měst - 
oblast vzdělávání (Mateřské školy) byla podána dne 30.9.2013. Žádost o dotaci na výstavbu MŠ zpracoval Ing. 
Miloš Ciniburk na základě objednávky č. 176/2013. 

Z výše uvedeného důvodu nebude vybírán dodavatel na realizaci projektu výstavby a správy MŠ Cukrovar 
(forma PPP Projekt). 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-143/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   ruš í  

usnesení č. Z - 062/013 ze dne 25.4.2013 ve znění:  

Zastupitelstvo města Úvaly:  
I. rozhodlo o přidělení veřejné zakázky malého rozsahu na služby na akci „Zajištění výběrového řízení na 
dodavatele pro realizaci projektu výstavby a správy MŠ Cukrovar“ firmě Advokátní kancelář Mgr. Klára 
Zábrodská, sídlem Rybná 716/24, 110 00 Praha 1 - Staré Město. Nabídková cena činí 250 000 Kč bez DPH, 
302 500 Kč včetně DPH (příloha č. 28),  

II. pověřuje starostu města podpisem smlouvy 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 17. Zrušení usnesení č. Z - 063/013 ze dne 25.4.2013 
Předkladatel: Ilona Reicheltová, vedoucí odboru investic a dopravy OID 

Na základě usnesení č. R - 089/013 odbor investic a dopravy zajistil poptávkové řízení na dodavatele na služby 
na akci "Zajištění výběrového řízení na dodavatele pro realizaci projektu výstavby a správy MŠ Cukrovar". V 
určeném termínu podaly nabídku tři firmy (Advokátní kancelář Mgr. Klára Zábrodská, sídlem Rybná 716/24, 110 
00 Praha 1, Grant Thornton Advisory s.r.o., sídlem Žatecká 55/14, 110 00 Praha 1, Kruták & Partners, 
advokátní kancelář s.r.o., sídlem Politických vězňů 21, 110 00 Praha 1). Nejnižší nabídkovou cenu předložila 
Advokátní kancelář Mgr. Klára Zábrodská - nabídková cena činí 250.000 Kč bez DPH (302.500 Kč včetně 
DPH). Advokátní kancelář Mgr. Klára Zábrodská měla zajistit výběrové řízení (včetně zpracování zadávací 
dokumentace a specifikace technických podmínek a standardů budoucího objektu ve spolupráci s projektantem) 
na dodavatele, který by na vlastní náklady vybudoval areál MŠ Cukrovar včetně vypracování projektové 
dokumentace (projektová dokumentace vyprojektována dle Studie MŠ Cukrovar zpracovanou firmou 
DOMYJINAK s.r.o., sídlem Thákurova 7, 166 29 Praha 6) a včetně inženýrské činnosti se zajištěním 
pravomocného Územního rozhodnutí, stavebního povolení a kolaudačního rozhodnutí a byl by po dobu určitou 
správcem areálu. Po tuto dobu, by město splácelo výstavbu areálu dodavateli.  

Dne 16. květen 2013 vyhlásil ROP SC Výzvu č. 73 - oblast podpory 3.2 Rozvoj měst - oblast vzdělávání 
(Mateřské školy). Tato výzva byla vyhlášena do 30. září 2013. Na základě této vypsané výzvy byl vybrán 
dodavatel na služby "Zpracování projektové dokumentace - MŠ Cukrovar“ - společnost DOMY JINAK s.r.o., 
sídlem Vránové 1. díl 95, 468 22 Malá Skála, jelikož povinnou přílohou k žádosti o dotaci je projektová 
dokumentace. Žádost o dotaci na ROP SC na základě vyhlášené výzvy č. 73 - oblast podpory 3.2 Rozvoj měst - 
oblast vzdělávání (Mateřské školy) byla podána dne 30.9.2013. Žádost o dotaci na výstavbu MŠ zpracoval Ing. 
Miloš Ciniburk na základě objednávky č. 176/2013. 

Z výše uvedeného důvodu nebude vybírán dodavatel na realizaci projektu výstavby a správy MŠ Cukrovar 
(forma PPP Projekt). 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-144/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   ruš í  

usnesení č. Z - 063/013 ze dne 25.4.2013 ve znění: 

Zastupitelstvo města Úvaly:  

I. pověřuje radu města provedením výběrového řízení na dodavatele pro realizaci projektu výstavby a správy 
MŠ Cukrovar 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 
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Bod 18. Žádost m ěsta Úvaly, jako poskytovatele sociální služby o dot aci ze  státního rozpo čtu pro rok 
2014 
Předkladatel: Jana Tesařová, tajemník úřadu 

Žádost města Úvaly, jako poskytovatele sociální služby, o dotaci ze státního rozpočtu pro rok 2014 ve výši 1 
740 000,- Kč. Dotace bude využita na provoz Pečovatelské služby Úvaly. 

 

Dopad na rozpočet: 4351/ 4116 - dle výše přidělené dotace 

Usnesení má vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-145/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   souh las í  

1.  s podáním žádosti města Úvaly jako poskytovatele sociální služby o dotaci ze státního rozpočtu pro rok 
2014 ve výši 1 740 000,- Kč 

2.  v případě přidělení dotace s jejím přijetím 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

1.  zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího odboru SPR 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 19. Členství ve finan čním výboru 
Předkladatel: Jana Tesařová, tajemník úřadu 

Ing. Karel Pilný rezignoval na své členství ve finančním výboru. 

Podn ět- zastupitelé doporu čili doplnit nového člena ve finan čním výboru a poté p ředložit na jednání 
zastupitelstva a to v termínu do 10 dn ů před jednáním zastupitelstva (pí Hamouzová). 
Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-146/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   odvo lává  

na vlastní žádost Ing. Karla Pilného, Úvaly z finančního výboru 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

1.  zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího odboru SPR 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 20. Ud ělení ocen ění Junior m ěsta Úvaly 2013 
Předkladatel: Jana Tesařová, tajemník úřadu 

Zastupitelstvo města schválilo dne 10.11.2011 usnesením č. Z - 0138/011 Pravidla pro ocenění „Junior města 
Úvaly“, podle kterých může být oceněn junior (mladší 18 let) za vykonání výjimečného činu, podání výjimečného 
výkonu, reprezentace města na výjimečné úrovni. 

Podána byla nominace:  

Anna Hiršlová, 13 let za vynikající reprezentaci na Mistrovství Evropy, které se konalo ve dnech 25. - 26.5.2013 
v Srbsku. Získala 2. místo v kata dívky 13 let, dále v týmu kata dívky 12 - 13 let obsadila 1. místo a v kumite 
dívky 12 - 13 let obsadila také 1. místo.  

Michaela Krajíčková 13 let za vynikající reprezentaci na Mistrovství Evropy, které se konalo ve dnech 25. - 
26.5.2013 v Srbsku. Získala 2. místo v kata dívky 13 let.  

Ocenění budou předána na akci Advent v Úvalech dne 1.12.2013.  

Dopad na rozpočet:  kapitola 6112 položka 5194 do 4.000,- Kč 

Usnesení má vliv na rozpočet. 
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Usnesení č.Z-147/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   udě lu je  

ocenění Junior města Úvaly těmto nominovaným: 

- Anna Hiršlová, za vynikající výsledky v oblasti sportu - karate 

- Michaela Krajíčková, za vynikající výsledky v oblasti sportu  - karate 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

1.  zajistit předání ocenění ve smyslu tohoto usnesení dne 1.12.2013 na akci Advent v Úvalech 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 21. P řijetí daru - dva herní prvky umíst ěné na d ětském h řišti "Mezi Slovany" 
Předkladatel: Jana Tesařová, tajemník úřadu 

Občanské sdružení Otevřené Úvaly předává městu dar - mobiliář - dva herní prvky umístěné na dětském hřišti 
"Mezi Slovany" (kolotoč se sedáky, houpadlo na pružině) v ceně 50 461,- Kč. 

Usnesení má vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-148/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   schva lu je  

přijetí věcného daru - mobiliář- dva herní prvky umístěné na dětském hřišti "Mezi Slovany" (kolotoč se 
sedáky, houpadlo na pružině) v ceně 50 461,- Kč 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

1.  zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího odboru SPR 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva m ěsta Úvaly - darovací smlouva 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

22. Různé 

Bod 23. Žádost o dotaci ze St ředočeského fondu podpory dobrovolných hasi čů a složek IZS pro rok 
2014 
Předkladatel: Jana Tesařová, tajemník úřadu 

Krajský úřad Středočeského kraje vypisuje dotace ze svého rozpočtu pro rok 2014. Správní odbor předkládá na 
základě podnětu velitele JSDH Úvaly p.Rytiny návrh na podání žádosti o dotaci ze Středočeského  fondu 
podpory dobrovolných hasičů a složek IZS: tematické zadání "Opravy a rekonstrukce hasičských zbrojnic", kdy 
oblast podpory je nákup stavebního a dalšího materiálu, který musí být pořízen výhradně za účelem stavebních 
úprav a udržovacích prací provedených svépomocí u objektů hasičských zbrojnic, sloužících pro garážování a 
provoz požární techniky a věcných prostředků jednotky. Musí jít výhradně o svépomocné opravy a rekonstrukce 
hasičských zbrojnic obcí, včetně sociálního zázemí, určeného pro členy jednotky  SDH obce. Podpora není 
určena na opravy a rekonstrukce ( stavební úpravy a udržovací práce) provedené formou zakázky na stavební 
práce, dále na běžné provozní výdaje a vybavení zbrojnic, nákup nemovitostí či pozemků. Minimální spoluúčast 
žadatele je 5%, maximální výše poskytnuté dotace je 95%, minimální požadovaná výše dotace je 10 000,- Kč, 
maximální požadovaná výše 500 000,- Kč. Hasiči by chtěli za pomoci této dotace vyřešit parkovací stání pro 
nově zakoupené vozidlo - dodávka Ford Tranzit.  

Dopad na rozpočet: minimálně 5% z přidělené dotace - 5512/6121 - není zahrnuto v rozpočtu 

Vznikla diskuze ve vazbě na stavební zákon, není možné svépomocí realizovat stavbu nebo rekonstrukci ve 
větším rozsahu. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 
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Usnesení č.Z-149/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   schva lu je  

podání žádosti o dotaci na projekt  Stavební úpravy hasičské zbrojnice Úvaly ze Středočeského fondu 
podpory dobrovolných hasičů a složek IZS pro rok 2014 a zavazuje se spolufinancovat uvedený projekt ve 
výši minimálně 5% z celkových nákladů projektu 

I I .   uk ládá  

1.  starostovi 

1.  zajistit realizaci tohoto usnesení prostřednictvím vedoucího odboru SPR 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

Bod 24. Dotace ze St ředočeského fondu životního prost ředí a zemědělství „Zkvalitn ění životního 
prost ředí“. 
Předkladatel: Bohuslav Prokůpek, vedoucí odboru životního prostředí a územního rozvoje OŽPÚR 

Podstata projednávané věci: Hejtman Středočeského kraje vydal výzvu pro podávání žádostí o dotace z Fondů 
Středočeského kraje pro rok 2014, ve které vyhlásil kolo pro podávání žádostí, mimo jiné v rámci Fondu 
životního prostředí a zemědělství. Jedná se o tematické zadání „Zkvalitnění životního prostředí“. Oblastí 
podpory je Revitalizace malých vodních toků a rybníků. Minimální výše požadované podpory je 50.000,- Kč, 
maximální výše podpory je 1.000.000,- Kč. Minimální spoluúčast je 5% a maximální výše poskytnuté dotace je 
95%. O možnosti této dotace již proběhlo jednání u náměstka hejtmana, kterého se účastnil JUDr. Petržílek 
společně se zástupcem společnosti HG partner. Pokud bude mít město o tuto dotaci zájem, je třeba, aby 
zastupitelstvo pověřilo radu zajištěním podání žádosti o tuto dotaci. 

Usnesení nemá vliv na rozpočet. 

 

Usnesení č.Z-150/2013 

Zastupitelstvo m ěsta Úvaly 

I .   pověřu je  

1.  Radu města Úvaly 

1.  zajištěním podání žádosti o dotaci ze Středočeského fondu životního prostředí a zemědělství ,,na 
zkvalitnění životního prostředí" 

přijato    pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0 

25. Dotazy, p řipomínky a podn ěty ob čanů 
Starosta předal Ing. Váňové požadované informace na cd  - soubor všech smluvních a fakturačních vztahů, které se 
týkají velkých investičních staveb a dotací. Ing. Váňová převzala toto cd.     
Podn ět - Ing. Breda st. upozornil na špatné vyzna čení provizorních p řechod ů v ulici Na Spojce. Mgr. Poláková 
doplnila, že zde byla odstran ěna svodidla (pí Reicheltová). 
Podn ět - Mgr. Mahdal upozornil na nefunk ční osv ětlení v ulici Alešova (pí Reicheltová). 
Starosta informoval přítomné o zahájení rekonstrukce koridoru dne 4.11.2013. Odpovědná - pověřená  osoba k 
jednání za město a dotazům je pí Reicheltová (vedoucí odboru investic a dopravy). 

26. Ukon čení jednání 

 

Mgr.  Marek Mahdal  
člen zastupitelstva Mgr. Mahdal 

Marek, DiS. 
 

Josef Št ěpánovský  
radní Josef Št ěpánovský 

 

MUDr. Jan Š ťastný  
starosta 

 

 

  


